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rnterpellation till kommunstyrelsens ordförande Erik Andersson om
restriktioner i Täbys finanspolicy

Under fullmäktige 2022-04-L9 fastslogs Täby kommuns finanspolicy. Den har stor
betydelse för hur Täbys kapital förvaltas, I finanspolicyn finns begränsningar av så kallad
etisk natur men som numera går under namnet "hållbarhet", Här står bland annat:

" Därför ska investeringar i bolag som bedriver verksamhet med tobak, pornografi,
alkohol, cannabis, kommersiell spelverksamhet, vapen och krigsmateriel exkluderas fr\n
Tä by Kommuns investeringar. "

Vi har redan tidigare ien tidigare interpellation ifrågasätt begränsningarna ifinanspolicyn
(Interpellation daterad 2022-03-07). Nu har samhällsklimatet mognat och till och med
företrädare för Liberalerna har föreslagit att statliga myndigheter ska kunna investera i

vapenindustri. Det finns därför ingen anledning till att en sådan begränsning ska finnas i

Täbys policy. I svaret till föregående interpellation angavs att policyn skulle bli föremål
för en översyn"

Är det inte dags nu att ändra Täbys finanspoticy så att vi kan investera i företag
som är nödvändiga för vårt försvar?

För Sverigedemokraterna i Täby
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